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Mehran Tavakoli Keshe - Ja, goede morgen, goede dag aan u. Zoals gewoonlijk
wanneer en waar u ook luistert naar de serie Kennis Zoekers van de Keshe
Foundation Ruimteschip Instituut. We heten u weer welkom. Sommigen van jullie
zijn hier van het eten en brengen voedsel in de afgelopen weken. En sommigen van
jullie wachten op meer voedsel morgen als we de tafel sluiten.
Wij willen velen van u in de komende dagen, misschien maandag of ergens
volgende week, terughalen ommet allen die aan dit diner met de Schepper hebben
deelgenomen te analyseren. We horen mooie resultaten, die sommige mensen
hebben bereikt. Andere dingen, sommige mensen hebben dingen gedaan, waarvan
ze niet wisten dat ze het konden. En dit is de feedback, die we nodig hebben voor
jullie begrip, en voor ons om de "eettafel" te voltooien in de ruimte, waar jullie op
Mars, of Maan, of op Planeet Zeus zijn, en jullie willen nog steeds het voedsel dat
jullie lekker vinden, en het is beschikbaar voor jullie.
De manier waarop je naar Linz kwam en je liet de vingerafdruk van je Ziel achter. En
nu is het systeem op een manier, verbonden met alle onderdanen, en rassen. Als je
Amerikaan bent, en je gaat naar de ruimte, en je wilt Chinees eten, dan hebben onze
Chinese vrienden de vingerafdruk erop achtergelaten. Dus je begrijpt alles wat we
doen, heeft te maken met, en is verbonden met wat we de volgende stap doen.
Dus in ons proces hebben we nog een sessie opgezet, die met de wereldleiders, op
24 maart over twee weken. Probeer er zoveel mogelijk bij te zijn. Dit is belangrijk.
(:06). De manier waarop we de vingerafdruk van de vrede brengen.
We hebben vandaag gezien dat de Chinese minister van Wetenschap in het Congres
van de Chinese leiders, de CPC, de deur heeft geopend voor de ontwikkeling van
wetenschap en technologie in China om de natie vooruit te helpen en te gebruiken
als instrument voor vrede, als instrument om vrede te creëren, niet ommeer oorlog
te creëren. Nieuwe technologieën, nieuwe vooruitgang in technologieën door de
Chinese regering om een instrument voor vrede te worden, en niet wat we hebben
gezien in het Westen, de vooruitgang van de technologie is groter en groter
geworden dan agressie en oorlog, het verkopen van apparatuur.
Wij verwelkomen deze beweging van de Chinese regering. En daarom hebben wij de
afgelopen uren onze boodschap duidelijk en rechtstreeks aan de Chinese leiders
overgebracht. Wij sluiten ons aan bij het Chinese programma om technologie te
brengen in ruil voor vrede. Tijdens mijn komende bezoek in die twee, drie weken aan



China, zullen we ervoor zorgen dat de volledige technologie, van het zuiveren van
het nucleaire materiaal tot 100% zuiverheid binnen enkele uren, tot het opzetten van
de nieuwe satelliet systeem om de landbouw, de militaire verdediging van de natie
van China, en Zuid-Chinese Zee, en over de hele wereld. De vrede zal worden
verbeterd. En nieuwe technologieën zullen worden overhandigd aan de Chinese
regering, vooral de defensie en het leger, om ervoor te zorgen dat wat zij in hun
grondwet hebben geschreven in de afgelopen week, ommeer geavanceerde
technologieën te brengen om vrede te creëren, onze toestand zal creëren.
Onbekende technologieën zullen worden overgedragen aan de Chinese regering die
de defensietechnologie van het Westen en de rest van de wereld zal verlammen om
iedereen in de positie van de vrede te brengen.
Het is de grootste stap voor ons. We wisten voor dit congres, (:08) dat de technologie
van de Keshe Foundation zal deel gaan uitmaken van het werk van de Chinese
regering. En zoals zij hebben gedaan, reageren wij dienovereenkomstig terug. We
gaan over tot levering van nucleair materiaal met de hoogste zuiverheid aan elke
natie voor de ontwikkeling van ruimtevaarttechnologie, niet voor wapens. De
technologie die wij leveren is geen wapentechnologie, maar ruimtetechnologie.
Zonder die technologie kun je de ruimte niet in.
Aan de andere kant, zorgen we ervoor dat de naties veilig blijven, met de kracht en
de voorwaarden, die door nieuwe technologie, door onze samenwerking met de
Chinese regering. Aan de andere kant, zijn we recht door zee met wat we gedaan
hebben, en doen. En dit werk van 24 maart, "Dineren met de wereldleiders" om uw
essentie van vrede te brengen, zoals u voedsel op tafel bracht. Nu je vrede op tafel
brengt, zal het in feite de wereldleiders raken, en we zullen de veranderingen zien.
We verwachten een aantal ambassadeurs en een aantal wereldleiders. Ik heb
ambassadeurs en wereldleiders gevraagd of ze willen, want ze komen via verborgen
nummers, om zich voor te stellen als ze willen, als ze willen deelnemen om deel uit te
maken van ons programma, deel van wat het is.
Aan de andere kant wijzen we in april een dag toe voor het aanmelden van
verslaafden. Laat mensen die verslaafd zijn, in plaats van duizenden en duizenden,
en god weet, een leven lang lijden, meedoen. We hebben een verslavingsafdeling in
de 19e sessie van december, onderdeel van de Keshe Foundation en we hebben
goede resultaten gezien. Dus, in zekere zin, als één sessie je kan helpen om te voelen
wat er gebeurt, dan kunnen andere sessies komen om het aan te vullen, (:10). om je
van elke vorm van verslaving seks, komt drugs, komt gokken, komt alcohol, kom
binnen, doe mee. En meld mensen van wie je houdt aan, en laat ze een paar uur bij
ons zitten. Op een bepaalde manier, brengen we de verandering binnen.
Als u op de website van de Keshe Foundation kijkt, kunt u zich voor beide sessies
aanmelden. Aan de andere kant zijn op de 24e sessie de leden van de Universele
Raad aangemeld om erbij te zijn. Het is jullie plicht om erbij te zijn, want jullie dragen
de verbinding naar de volgende stap. Op de website van de Keshe Foundation
hebben we nieuwe bundels voor vrede uitgebracht. Deze zijn ter promotie van de



producten van de Keshe Stichting, en tegelijkertijd om op een manier te brengen,
dat wat er nog is, en wat ontwikkeld wordt om vrij te komen.
Terugkomend op het onderwijs, in het onderwijs van de afgelopen weken zijn we
massaal gekomen tot wat we noemen, "begrip van technologie buiten de huidige
kennis van".

man." In de laatste weken, toen wij het begrip van koolstof 14 (C14) en koolstof 12 (12)
invoerden, bleven velen van u in twee dimensies (D) achter. Velen van u konden niet
begrijpen wat precies uw positie is, en hoe u droomt, en hoe u loopt, en hoe u deel
wordt van iets, waarvan u zich niet bewust was.
Op een bepaalde manier moet je je iets realiseren, als ik les ga geven, zit er een
reden achter. Het opent een andere wetenschap en technologie. In het onderwijs
van de wat we noemen, de afgelopen weken, spraken we over waterstof (H), dat is als
een plasma, niet als een materie. (:12). Dat op zijn lijn en energie "meelift" (bovenop
rijdt) door C14. De energie van de H is er. Zonder C14 wordt er geen verbinding
gemaakt. Koolstoffen zijn de connectoren. Of het nu in een diamantstructuur is, of in
het lichaam van de man in uw "Mr.
COHN" aminozuur (AA).
Dus in dat proces hadden velen van jullie moeten raden wat er nu komt. Deze straal
deze Kosmische Straal (CR), deze "piggyback" H, die de essentie is van zelfs de
essentie van de bron van de Schepper zelf, met een pakket energie dat wij, C14
noemen, dat eigenlijk voortkomt uit de interactie van de H zelf als een, wat wij
noemen, een veld niet als een straal.
In interactie en reductie met zichzelf, creëert dat C14. Zo ontstaat koolstof 14. Door
interactie van de velden van het plasma van de waterstof zelf, in de stabiliteit van de
verbinding, ontstaat koolstof 14. Het komt niet zomaar uit het niets.
Als je kijkt naar sommige van de vroege leringen, hebben we altijd uitgelegd dat
wanneer de stralen op elkaar inwerken, ze in hun interactie velden worden, en dit is
wat je krijgt. Als je dat deel begreep, zou een van de grootste mysteries van de
Schepping voor jou opgelost moeten zijn. Waarom kun je je niet verplaatsen en een
ander wezen worden in een andere D in het Universum (U)? (:14). Voor jullie was het
tot nu toe een raadsel. Voor ons is het begrijpen ervan, wat die puzzel verplaatst naar
een nieuwe D.
Wat gebeurt er als in de taal van de man die we noemen. Je hebt een combinatie
van de minimaal 4 zaken nodig om biologisch te worden. In combinatie met het veld
zwaartekrachtomgeving, wordt je entiteit, wordt je spierweefsel, wordt je een cel van
een lichaam. Maar die AA is de basis ervan. Zodra die AA zich hecht aan calcium (Ca),
word je een mens. Dat Ca stelt je in staat om geschapen te worden in de entiteit in
het leven van een mens op deze planeet.
Nu moeten jullie het verband zien. Nu, als Kenniszoekers, zouden jullie wijs moeten
zijn geworden. Je hebt dit al (C14) en je hebt dit al (H) in combinatie met de AA, waar



we het net over hadden, als je het bekijkt. Je hebt de stapeling. De koolstof en
waterstof zitten in het systeem (CR). (:16).
< break in audio >
Dus, wat gebeurde er wat we zagen. We zagen dat de waterstof waterstof blijft. De
koolstof 14 verandert in C12 in interactie met het gravitationeel magnetisch (GM) veld
van de Aarde. In interactie met de schedel van de manmet Ca. En deze koolstof 14,
wordt de

belichaming van het plasma. Opnieuw speel je het spel van een geur,
kristalstructuur. Op Aarde heb je vanwege het calcium, de aanwezigheid van het
calcium, een stikstof en een zuurstof nodig, die zwaartekrachtvelden zijn in de
dimensie van het gas en de vloeistof.
Als, niet als, jullie allemaal dit deel begrepen hebben, (:18). dan wordt het heel
gemakkelijk voor jullie om dit deel te begrijpen, door in de wereld van de Schepping
te gaan, heb je de basis van het leven overal in het Universum. Nu, wat gebeurt er
met je. Wat gaat er gebeuren als je als mens de ruimte in gaat, als je terug wilt gaan
naar de bron van het licht, je zag het als een ster. Je hebt de koolstof 14, je hebt de
waterstof, dit is de fundamentele constructie van het leven in het heelal.
Je wilt naar Planeet X, maar X heeft de opslagcapaciteit van het vervangen van
zuurstof aan de zwaartekracht van laten we zeggen uranium, en heeft bron van de
energie, die boven uraniummoet zijn, en dat is plutonium. Dus, in het hebben van
de lijn van de gemene deler van de waterstof en de verbindingslijn van de koolstof.
Op een punt aangekomen, in interactie met een toestand van de omgeving, ga je
automatisch met je waterstof en koolstof in een backtrack ervan, naar de nieuwe
entiteit. Je ruilt de stikstof en zuurstof in voor uranium en plutonium. Nu begrijp je
waarom we het beschikbaar stellen aan elke natie, de mogelijkheid om toegang te
hebben tot 100% zuiver plutonium en uranium waarmee ze door het heelal kunnen
reizen. (:20).
We betreden geen militair spel, we betreden een ruimteprogramma. We gaan het
proces van de schepping en de dimensie van de reis begrijpen. Nu begrijp je hoe de
mensheid zal transmuteren, en welke transportmiddelen de mens zal gebruiken. Je
gebruikt de waterstof als basis, en koolstof als verbindingslijn naar de rest van het
Universum, dit Universum.
In het onderwijs van de Unicose zullen wij jullie leren hoe deze twee zich verbinden
met de andere Universums, dat je van de mens kunt transmuteren naar andere
Universums en andere dimensies. En als de mens intelligent genoeg wordt, kan hij
het pad naar zijn Schepper vinden in één instantie, één seconde. Nu begrijp je het
hele doel van de leer, waarom we in Kosmische straal zijn gegaan, waarom ik je
vorige week stap voor stap heb uitgelegd hoe je lichaam C14 verandert, via Ca, naar
wat dan ook.
Als je geen toestand hebt van creatie van de materietoestand van de Ca in een
bepaalde positie in het Universum, heb je nog steeds die prachtige Ziel, die in je is,



die je met je meebracht. Je hebt nog steeds die "Geest", wat wij noemen, de Ziel van
de Fysiciteit (STP), die een energiepakket is, nog steeds bij je. En als er in dit punt van
het Universum geen, wat wij noemen, materietoestand van manifestatie is,
manifesteer je jezelf als energiepakket, (:22). als een Ziel, als een plasma.
Als je in die positie voelt dat je wilt zijn zoals deze wezens op deze planeet, heb je
toegang tot een spectrum van de energieën, die voor hen beschikbaar is in de
atmosferische en zwaartekrachtveldkrachten. Nu is je skelet in plaats van gemaakt
van Ca voor de

plasma van de aminozuren ten opzichte van de traagheid van het gravitatieveld van
tijd en positie.
Je hebt, laten we zeggen, wat je maar wilt. Je hebt Fe, als deel van je lichaam, of een
andere entiteit. Dus, je botten, je structuur, in die positie hoeft geen borstkas te
hebben, en vier armen en benen. Op voorwaarde van het bestaan in die positie, als je
komt, word je gemaakt in een fysieke materie van Fe, Fe wordt dynamisch stevig,
zoals onze botten, staat je mobiliteit, beweging en beweging toe. En wat de
elementen zijn met de materietoestand van de positie die je creëert, je manifesteert
je in de dimensie van de positie en de tijd. Niemand weet dat je een vreemdeling
bent, je komt uit een andere dimensie.
In verbinding met hun intelligentie, de manier waarop wij jullie hebben onderwezen,
jullie kwamen door de leringen van de afgelopen weken, kennen jullie hun taal,
kennen jullie hun leven als deel van het julliewe. Informatie en emoties zijn
veldsterkte verbonden, en je kunt je verbinden met elke dimensie en positie in het
Universum. De manier waarop je je in je dromen verbindt met je moeder, (:24). en je
haar voelt huilen, of lachen, of je knuffelt. De manier waarop je in dromen, wat je
noemt, angst hebt, je vlucht, of je hebt een plezier met een drankje op een feestje.
Dus nu begrijp je het. Hoe wist je dat angst voor moeder, of huilen van moeder,
omdat het inherent is aan de lichaamsstructuur van de lichamelijkheid van het
plasma van het leven van de man.
Daarom hebben we jullie uitgelegd. Je weet dat de kinderen van Mitra zo
gemakkelijk in de ruimte zullen leven, omdat ze uit het plasma zijn geschapen. Zij
hebben de verbinding van de materiestaat niet nodig om zich om te vormen.
Daarom hebben velen van jullie een probleemmet de transmutatie van de
Verenigde Staten naar Linz. Jullie kinderen, die uit de liefde van de Mitra zijn
geschapen in de dimensie van de plasmaschepping, hebben dit probleem niet.
Jullie zijn de laatste generaties mensen die zullen lijden onder dit niet kunnen, niet
kunnen transmuteren. Nog steeds moeten transporteren. Kinderen van Mitra zullen
overschakelen van transmutatie naar transport, manifestatie en omgekeerd.
Ik ben hier niet gekomen om deman die al duizenden jaren moord en verandering
in één keer te leren. Dat is jouw droom, het zal niet gebeuren.
De kinderen van Mitra die de man zal scheppen, zullen komenmet die essentie,
zullen komenmet die dimensie. Zij vechten niet, zij transmuteren. Zij zullen geen



ruzie maken, zij gaan verder in de energiedimensie in een andere positie. (:26). Of ze
zien het punt van het argument, ze creëren energie, ze geven dat het argument niet
eens begint.
Jullie zijn degenen die de laatste man zien staan in de dimensie van lichamelijkheid.
En, als je dit begrijpt, als je je Ziel kunt verheffen om voorbij de dimensie van
lichamelijkheid te gaan
(in de interactie van de Ca om een man te worden, zul je die transmutatie ook doen.
Wanneer wij zeggen onthechten, is dat onthechten van de zwaartekrachtvelden, van
de dimensie van traagheid van deze planeet, niet van je lichamelijkheid. Want dat
heb je nodig om je ergens anders te kunnen manifesteren.

Je begrijpt het proces van transmutatie. Je gaat naar een vliegveld, je stapt op het
vliegtuig en je gaat naar een andere positie. Als je uit het vliegtuig komt ben je nog
steeds Mr. Jack. Hier door transmutatie reis je zonder vliegtuig. In wezen ben je in de
Ziel meneer Jack, maar in deze omgeving, ze spreken geen talen, ze begrijpen
emotie, en je bent meneer Joo Joo. Van binnen weet je dat je dat bent. Het is
hetzelfde als wanneer je met je moeder droomt. Van de velden weet je dat ik het ben
die de liefde van de moeder voelt, en je hebt die positie gecreëerd dat de moeder je
ziet, die met je praat. Als je naar de moeder gaat en moeder ziet je niet, hoe kan ze
dan je eten serveren, kom en ga zitten lieverd? Is ze gek in de dimensie van de Ziel
en praat ze tegen zichzelf? Of heb je jezelf in deze dimensie van de Ziel voor haar
gemanifesteerd, dat ze herkent, dit is mijn kind? (:28). Je hebt dezelfde essentie als je
reist in de dimensie van transmutatie.
Nu zie je wat er door dat kleine oog van je gaat, de dimensie van de man, in de
dimensie van lichamelijkheid, en in de dimensie van de man, in de dimensie van wat
wij noemen, STM. Nu begrijp je waarom ik vanaf het begin van de leer in de
medische leer, in de gezondheidsleer, en overal elders, sprak over schizofrenie, de
"mooie mensen". Wat is er mooi aan 6 van deze die in één schedel leven. Omdat voor
hen in die schedel, dimensie van de lichamelijkheid niet bestaat. Ze zijn daar als een
stel. Ze leven, ze bestaan in de dimensie van de Ziel en de lichamelijkheid.
Individueel. Het is als een neutron en een proton in een atoom Ca. Elk proton heeft
zijn eigen verbinding van wat wij noemen, neutron. En in interactie met de anderen
in de dimensie van de energieoverdracht elektron. Hoeveel van deze zitten er in één
schedel? Je hebt drie karakters, (:30). maar in essentie heeft elk van hen toegang tot
beide stralen van fysicaliteit en C14.
Je zou in je schedel kunnen verblijven. Maar in feite in dimensie van lichamelijkheid,
woont in een andere dimensie. Hij is hier geschapen, maar heeft geen ruimte
gevonden en is vertrokken, maar heeft nog steeds verbinding. De mens van de
wetenschap zal er veel zien in de komende tijd.
Dus, als je het bekijkt, ben je geboren, ook al ben je de enige bewoner in je schedel
als een energie, als een schizofreen, hoe dan ook. Eén verbonden met de Universele



Gemeenschap, en één verbonden met de mens. Zoals ik al zei, precies zoals de
"Chinese ogen." Welke ziet wat?
Nu begrijp je waarom we op deze manier komen, waarom we onderwezen over de
Kosmische stralen, waarom we onderwezen, we legden uit over C14. Waarom, zoals ik
zei, vanaf het begin van de tijd, toen we spraken over "Mr. COHN," dat koolstof een
verbinder is, die in de mens verbinding maakt, en via C14 verbinding maakt met het
Universum.
Dat had je al, dit is het kanaal waarlangs je mama in de droom ziet. Je reist op de C14
lijn van je Ziel, en in het lichaam, spreek je met je broer levend op de C12 lijn. Ik had
vannacht een droom over mama. Ik reisde op knooppunt 14, niet op knooppunt 12. Ik
vertel je 12, maar ik zag mijn moeder op 14, je bent er niet, (:32). moeder ging ergens
anders heen.

Hoe vaak ben je wakker geworden en zei je, ik zag mama, en jij was er, en we hadden
plezier? Ik heb geen idee, kijk maar naar je, je was aan het dromen. Want hoeveel
van jullie hebben ooit met een ander gesproken en gezegd, ik ben bij mam geweest.
Ik zeg, oh ja, we waren daar. Herinner je je dit en dat. Maar we sliepen allebei.
Nu moet de mens het kenmerk van zijn schizofrene leven begrijpen. De mens moet
de dimensie van zijn bestaan begrijpen. De mens heeft geen keuze, zoals ik altijd
zeg, je bent ermee opgezadeld.
Nu begrijp je, er zijn geen tovenaars, en er zijn geen beschermers van de tovenaar. Of
het nu de paus is, of Ayatollah Khomeini van Iran, beschermer van het geloof. Geloof
van wie?
Behalve hun eigen leugens en verbeelding. Aangezien je nu de kennis hebt, heb je
geen bescherming nodig. Omdat de beschermer van jullie je Ziel is. Dit is hoe het
einde van religies is gekomen, dat jullie je bewust zijn geworden van de waarheid, en
niet wij die een Methi worden.
Nu begrijp je hoe je als wezen toegang hebt tot twee levens, in de dimensie van de
Ziel, of in de dimensie van de lichamelijkheid. (:34). Ooit noemde je een droom, ooit
noemde je werkelijkheid, maar in feite negeer je de werkelijkheid, en zit je vast aan
de droom van lichamelijkheid, en met al zijn lijden.
Nu heb je die keuze, omdat je toegang hebt tot dezelfde lijn, hetzelfde als voorheen.
Jij bent het die de andere twee delen (C & H blijven - vul de O & N tot specifieke
locatie van AA) moet invullen om gemanifesteerd te worden in een bepaalde
dimensie, positie en ruimte.
Je moeder zou kunnen leven in een dimensie van laten we zeggen, K of wat dan ook,
en je vader leeft ergens anders in de dimensie van fosfor. Omdat hun Ziel in werking
en ontwikkeling, de krachtvelden creëerde die hen in twee verschillende posities in
het Universum plaatsen, ook al zullen ze nog steeds communiceren. Hoe weet je dat
je moeder die 20 jaar geleden overleed en je vader die 10 jaar geleden overleed, niet
in communicatie zijn, niet bezorgd zijn over jullie kinderen, hoe jullie je leven als
fysieke dimensie verpesten. Hoe vaak zouden zij niet tegen zichzelf hebben gezegd:



"Waarom zijn we niet teruggegaan om hen de realiteit van hun leven in beide
dimensies te laten zien"?
Hoeveel van jullie, die komenmet deze onzin van bijna-dood ervaring, en ik ben naar
de andere dimensie geweest en kom terug, (:36). jullie kunnen niets doen. Omdat je
niets gezien hebt. De voltooiing komt pas als de, wat wij noemen, afscheiding is
voltooid, want dan is de mens klaar met de rotzooi die hij heeft gemaakt in de
dimensie van lichamelijkheid.
Degenen die jullie Profeten noemen, degenen die jullie geloven, en veel van hen
hebben veel leugens gemaakt. Voor een paar minuten in hun leven, zijn ze erin
geslaagd om te leven, om informatie te krijgen in de dimensie van zowel via kanaal
14, tot een kennis van het Universum en de rest. Nu jullie dit allemaal begrijpen, en
als jullie deze verbinding kunnen maken, zijn jullie allemaal profeten. Er is geen
behoefte aan profetie. Er is behoefte aan begrip. En de

kennis van de Schepping en de Schepper is een logische fysieke interactie van de
velden, dat als je begrijpt hoe ze op elkaar inwerken, je het resultaat ziet. Sommige
creëren emotie, sommige creëren lichamelijkheid, sommige creëren beweging, en
de rest.
Zij die dingen vermengen en misbruiken in hun voordeel, zoals Mozes, brengen het
tot deze puinhoop van de mens van vandaag. En zij die hun leugens en de
bedriegers van hun profeten toevoegen, zoals Ayatollah Khomeini van Iran, creëren
een grotere puinhoop in de natie in de puinhoop die we vandaag zien. (:38).
Hetzelfde zien we in Oekraïne tussen de Christenen, van de Paus, tot de Kerk in
Moskou. Er is geen profetie in hun werk, het is zichtbaarheid in hun werk. Wat is de
"winst" in hun zak, wat krijgen ze? En dan heb je de rest van de gecreëerde rotzooi,
hun kinderen en hun aanhangers die de rest van de natie mee stelen.
Als de mens dit begrijpt, als de mens wijs wordt tot het einde van de profetie, omdat
hij nu een kennis heeft om zelf een profeet te zijn, zowel in zijn zak als in zijn Ziel, zal
er niets bestaan van de chaos die we vandaag de dag zien.
Je kunt niet op dat punt komen tot je toegang hebt tot de energie van de hogere
orde, die je kunt zien, waarmee je je kunt verbinden, waar je baat bij kunt hebben,
waar je van kunt profiteren, en dan naar de volgende stap kunt gaan.
Zoals een van de nauwe bondgenoten van de Iraanse regering mij onlangs vertelde.
Hij zei, de grootste nachtmerrie van Ayatollah Khomeini is dat u terugkeert naar Iran.
Omdat ze geen grond hebben. Als de Iraanse natie, als de Christenen, als de Joden
de waarheid over zichzelf begrijpen, waarom hebben we dan deze hypocrieten,
leugenaars en bedriegers en moordenaars nodig.
Nu begrijp je hoe je een leven in een andere dimensie kunt creëren door het
aminozuur van het universum te veranderen, niet het aminozuur van de mens. (:40).
Wat zou je dan doen? Je wilt een plant worden, je wilt een struik worden op deze
planeet, je kunt nog steeds dit proces doorlopen. Je kunt nog steeds voelen hoe de
appelboom zich voelt. Je wilde een hond worden, je hebt nu de toegang, met deze



kennis om die hond te worden. Om te voelen hoe een hond zich voelt als je hem
schopt, en hoe hij ervan houdt aangeraakt en gekust te worden. "Als ik de volgende
keer word geboren, wil ik een kat zijn." Waarommoet je sterven? Nu heb je de kennis
die je kunt transmuteren om te begrijpen welke veldinteractie er komt, die de
emotie maakt, die dat dier creëert.
In essentie hebben ze allemaal aminozuur. Ze hebben allemaal een wisselwerking
met Ca. Dus, wat is het verschil tussen de man en de hond? Behalve de
onwetendheid van de man die denkt dat hij hoger staat dan de hond. Nu heb je
tenminste de kennis om de hond te worden. Leer hem zijn Ziel, schop hem niet naar
zijn lichamelijkheid.
Nu begrijpen we met de kennis van vandaag hoe je kunt transmuteren. Tot nu toe
verkochten we je vliegtuigbrandstof en ticket voor jumbojet. Airbus 380, (:42). of 747
jumbojet, of een propeller om je lichamelijkheid over te brengen. Nu weet je hoe je je
Ziel door het Universum kunt brengen. Hoe je jezelf omzet in de energie en weer
terugkomt als een dimensie van lichamelijkheid. Dit is wat we met jullie doen op de
"tafel van het voedsel van de

Schepper." Dit is wat we met jullie doen als jullie naar het systeem komen en we
jullie transmuteren. We verpakken jullie in energie. Er is geen profetie, het is een
kennis, wetenschap van de Schepping. Het is de totaliteit van begrip. Het is het
begrijpen van alles wat de manmoet begrijpen. En hoe de man in zijn eigen
totaliteit, in ons eigen begrip van alles wat hij moet begrijpen.
Hoe heeft de mens zichzelf in deze puinhoop gebracht? Dat is iets in de toekomst,
ooit zal ik het misschien uitleggen. Hoe zijn jullie als mensheid in deze baan beland?
In deze puinhoop, in deze, wat ik noem, "hutspot van onbegrip van de totaliteit van
het leven in de fysieke dimensie." (:44). Waar is de man gebleven? Waar ging de man
in de fout? Wat gebeurde er met de man?
Hoe is de mens tot deze positie gekomen?
Als je begrijpt wat er op het scherm staat, in conversie, verbinding, transmutatie
tussen verschillende levens op deze planeet, en hoe je je verbindt met het leven, en
het leven van het Universum.
Dan begrijp je dat je een profeet wordt. Want je kunt je eigen lot voorspellen en dat
van niemand anders.
In de wereld van de materie hou je iemands hand vast en sleur je hemmee: "We
gaan lunchen, jij gaat mee." In de dimensie van de Ziel, kun je dat niet doen. Tenzij ik
mee wil. Zwaartekracht magnetische positionering. Ik kan mezelf positioneren
volgens de wil van mij, en niet volgens de kracht van jou. Volgens de liefde van mij
voor jou, en niet jouw wat wij noemen, arrogantie en intimidatie. (:46). Nu begrijp je
het leven voor de man in de ruimte te komen is een vredig leven. Het is wat hier
veranderd moet worden voor de mens om in de ruimte van het heelal te kunnen
leven.



Nu ligt de toekomst, je lot in jouw handen. Nu weet je dat je een auto nodig hebt om
van A naar B te gaan. Nu moet je de verbinding met de C14 in je lichaam vinden. Een
van de grootste problemen waarmee je te maken hebt gehad, en wij zijn de
afgelopen maanden als tovenaars voor je geworden, is dat je met deze schedel, met
de magnetische velden van C14 die binnenkomen en 12 worden, en dan 14 worden in
verschillende sterkte. Je kon de STM-velden niet uitbreiden om in contact te komen
met C14. Dat is alles wat we doen in de Enhancement Units. We stoppen je in een
machine, we geven je twee koptelefoons, en we halen deze kerel uit zijn kooi. En nu
is de rest voor jou. Chillin kebab, zoals Azar vorige keer zei, of een andere vriend
vertelde, hij is gestopt met chocolade eten sinds hij op de tafel zit, hij ziet er geen
noodzaak voor.
Je gaat naar oma, of je reist naar de maan en je zwemt in de oceanen van het water
onder de oppervlakte, waarvan geen mens ooit wist dat het bestond. Dat is alles wat
we doen, zodat je begrijpt dat je kunt doen. (:48). Dat is alles wat het doel van het
onderwijs is geweest. We moesten jullie de Gans leren om te laten zien dat het
lichaam gemaakt is van de Gans, het heeft veld. En nu brengt de uitbreiding van de
velden je naar ons systeem dat zegt, kom op kerel, kom eruit, je kunt wat je niet
dacht te kunnen. En nu ben je eruit, je bent op het spoor van C14. Dan is het geen
droom. Nu ben je in de dimensie van de Universele energie van de Ziel.

Ik beloof u één ding, en als mens zult u dat begrijpen, op de lijn van het C14, hoe dan
ook, we hebben geen Profeten, geen Ayatollahs, geen Paus, geen bedriegers en
geen Rabbijnen. Geen koningen, en niemand is hoger dan de ander, behalve de
passagier van het heelal, allemaal gelijk.
Als het zover is, zullen we het oordeel van de Ziel van de wereldleiders over hun
eigen lichamelijkheid zien. In de komende twee maanden zullen we zien dat een van
de wereldleiders tot zijn ondergang komt. In de komende twee of drie maanden
zullen we zien dat hij zichzelf zal doden of dat hij zal sterven. Omdat hij tijdens zijn
bewind zoveel onrecht heeft gedaan. We vertellen u dit niet alleen omdat te zeggen,
we vertellen u dit omdat we weten wat de Ziel heeft besloten. (:50). Aan elk bedrog,
elke moord, al het mogelijke, het naar bed gaan met alle mensen voor zijn eigen
voordeel, komt een einde. En nu moet hij zich verantwoorden voor zijn volk. De Ziel is
zich bewust van de uitkomst, de lichamelijkheid moet de hartaanval accepteren, en
de hersenbloeding en de gevangenis. Want als je in de dimensie van lichamelijkheid
leeft, houd je je niet aan de wetten van het universum. En wie onrecht is aangedaan,
zal tot zichzelf terugkeren, omdat de Zielen ?? het in evenwicht houden.
Nu zien we hoe jullie als Kenniszoekers beter geïnformeerd zijn dan degenen die
doen alsof ze het boek lezen. Het probleem van religies vandaag is dat de nieuwe
generatie de onzin van hun kerken en moskeeën, de Ayatollahs en Pausen, en de
priesters niet accepteert. Omdat ze nu toegang hebben tot internet, ze hebben
toegang tot al het andere, dat de man die niet eens kan lezen beweert priester te
zijn, nu de jeugd hen confronteert. Want de kennis is gemeenschappelijk voor



iedereen. (:52). Deze kennis van de schepping wordt gemeenschappelijk voor
iedereen.
Velen van jullie zijn het normale leven gaan leiden, dat wil zeggen dat jullie zowel de
dimensie van de Ziel als de dimensie van de lichamelijkheid begrijpen, en geleidelijk
aan proberen jullie je aan te passen. Wat is hier gebeurd, waarom is dit gebeurd? Dit
moet de Ziel zijn, dit is de Ziel en dit moet de lichamelijkheid zijn. Ik moet
accepteren, ik leef met beide dimensies. Dan wordt slapen en leven irrelevant. Want
de STP en de lichamelijkheid en de hersenen binnen de STM zijn 24 uur per dag in
werking. Je weet niet eens wanneer je wakker bent. Je weet niet wanneer je slaapt,
fysiek. De vrouw zegt, je hebt gesnurkt. Jij zegt, nee, ik was hier bezig met het werk
dit en dat.
Want nu, in de dimensie van de STM, en het brein van de man en de lichamelijkheid
is het allemaal unisono werk. Het lichaammoet zichzelf parkeren om te herstellen.
Maar de Ziel en de STM niet. Nu kunnen ze openlijk samenwerken. Ze doen de helft
van het werk terwijl je slaapt.
De dimensie van begrip ligt nu in de handen van de man. Je kunt het negeren. Of jij
omarmt het en leeft je leven. Je hebt geen Methi nodig. Je hebt geen profeet nodig.
En er is geen "Dag des Oordeels," zoals jij jouw dag beoordeelt. (:54).
Ik ben geen profeet, we zijn "Leraren van het Universum." We onderwijzen echt de
kennis, en we gaan van de ene school naar de andere. De school van vandaag is de
Aarde, wij onderwijzen. De volgende school is waar de Schepper en de Ziel van de
planeet ons vraagt hun kennis te verhogen. Wij zijn geen profeten en wij zijn geen
Methi's. Wij zijn de universele leraren. Wij begrijpen de kennis van het Universum, als
leraren onderwijzen wij onvoorwaardelijk. Wij

verschijnen in het lichaam van de man als de man is het enige wat hij accepteert.
Anders wordt het weer een ??mystiek, en een ander licht, en het vuur aan de boom,
en opstanding en de rest van de rotzooi die ermee weg is, ommisbruikt te worden.
De mens laat het misbruik zelf toe.
Wanneer wij jullie als universele leraren de kennis van het Universum leren, zijn wij
universele boodschappers, wij brengen alleen de boodschap van kennis, niets
anders. We oordelen niet, we voeren niet uit, we doen niets, we staan het lijden in
het lichaam van de mens bij om te begrijpen hoe de mens lijdt om dat lijden te
stoppen. Om de Ziel te verlichten om de lichamelijkheid te leren. Methi, Messias, ??
Misha en de rest is de rotzooi die de man voor zichzelf heeft gecreëerd om de
anderen te bedriegen.
De enige Methi, de enige Messias voor jou, is dat je het werk tussen je Ziel en je
lichamelijkheid begrijpt, en niets anders. (:56). De rest heeft je bedrogen. Ze hebben
je voorvaderen bedrogen. En door hun onwetendheid zullen ze jullie kinderen
bedriegen als ze onwetend blijven. Voed uw kinderen op tot de beste kennis van de
Schepping. Zoals Bahaullah zei, voedt eerst uw dochters op. Omdat zij het kind leert
om niet



onwetend. Om het proces van de Schepping te begrijpen, want zij is degene die de
meeste tijd doorbrengt met opvoeden. De vader is buiten "jagen en verzamelen."
We moeten het begrijpen. Wemoeten de totaliteit van het geheel begrijpen. We
moeten de totaliteit van het proces begrijpen, we moeten de totaliteit van de kennis
van de Schepping begrijpen, en hoe we zullen begrijpen dat de Schepping heeft
plaatsgevonden. Hoe wij geschapen zijn in de ware essentie van de Schepping. (:58).
Hoe wij er deel van zijn geworden. Hoe wij gekozen hebben om te worden en hoe wij
onwetend zijn, en de onwetendheid van ons eigen proces gebruiken om de
onwetendheid van het Universum te bereiken.
De mensheid is klaar voor die verandering. De mensheid begint de verandering te
begrijpen, en de mensheid heeft de verantwoordelijkheid om de verandering te
aanvaarden door kennis, zichzelf op te voeden en zich niet te laten vertellen
waarmee en door middel van wat hij moet worden opgeleid. En dit zal een chaos
creëren voor jullie als mensheid, voor jullie zelf en voor niemand anders. Probeer de
leer te begrijpen, en probeer je bewust te worden van de waarheid over jezelf. Nu
hebben jullie geen keuze, tenzij jullie besluiten het leven van onwetendheid te leiden
en Ayatollahs, en Mullahs, en priesters, en rabbijnen toestaan jullie te bedriegen.
Het is tijd om de verbindingen te begrijpen, en hoe je verbonden bent. En breng die
verbinding tot begrip van het meer, en niet tot vooroordelen over het minder weten.
En dan ga je verder. (1:00). Dan heb je geen andere keuze dan verder te gaan, want
de opvoeder en de leraar is je Ziel. Je kunt jezelf niet, tenzij je besluit, bedriegen. Je
kunt jezelf in het been schieten en proberen een marathon te lopen, omdat je het
zelf doet. Maar niemand anders kan je in de voet schieten en je vragen de marathon
te lopen, want zij willen winnen.
Begrijp het proces van de Schepping, begrijp alles wat we de afgelopen 10 jaar
hebben onderwezen. De Keshe Foundation is nu in het tiende jaar van onderwijs,
openbaar

onderwijs. En dan begrijpen we wat de volgende stap is. Wanneer je naar het
onderricht luistert, wanneer je de boeken leest, bekijk dan alles in twee dimensies,
dimensie van de Ziel, dimensie van de lichamelijkheid. Je zult zien dat het onderricht
parallel loopt met beide, omdat beide hetzelfde hebben. De ene is in de dimensie
van de verstrengeling met de materiestaat Traagheid van deze planeet, genaamd,
het fysieke leven, en de andere is vrij van die keten.
Omdat het geen veld heeft om de zwaartekracht van deze planeet te evenaren. Het
kan er niet aan geketend worden. Het komt en gaat, het zit op de lijn van
supergeleider, C14. (1:02). En de man zit vast aan de lichamelijkheid, een geleider, C12.
Kun je je voorstellen dat je met de kennis van C12 een transformator met C14 kunt
maken? Kun je je voorstellen dat je een ontvanger en een zender maakt met C14,
maar de kennis van C12. Het hele universum zal je horen. Dan kun je een combinatie
maken van C14 ingebed in C12, of C12 ingebed in C14. Dan kun je de Ziel verplaatsen



om de lichamelijkheid te bedekken, of de lichamelijkheid om de Ziel te bedekken.
Dan kun je transmuteren tussen de
twee. Ik zit in een kantoor in New York, en ik ben fysiek. Ik verander, ik ga in de
dimensie van de velden van C14, ik ben in Londen in twee seconden. Ik ben op
vakantie. Ik hoef niet 18 uur door te brengen in vliegtuigen, luchthavens, rijden naar
de luchthaven en de rest.
Maar vraag jezelf af, hoe ik mijn koffer ga dragen? Hoe zit het met mijn kind en mijn
man die mee willen? Ik zou alleen op vakantie zijn gegaan. Dan vind je consensus,
dan vind je overeenstemming van de Zielen. (1:04). We gaan naar Londen en we
gaan ons vermaken. Dit is het adres waar we allemaal gaan landen, dus we gaan
samen. Dan kunnen geen ouders hun kind voor vakantie rijden, waar het niet heen
wil. Dan hebben de ouders geen kind dat niet spreekt, want de ouders moeten de
taal van de Ziel verstaan, de Ziel leren, de lichamelijkheid hoeft niet te spreken.
Dan is er geen dimensie van stom en doof. De stomheid en de doofheid is voor de
mens die de dimensie van de Ziel niet kan horen. Waarom hebben we de
gebarentaal nodig? Als we met elkaar kunnen spreken via de Ziel, de emotie
begrijpen. Dan worden we allemaal stom en doof, dan kan niemand ons bedriegen.
Het proces van de kennis is het begrijpen volgens je intelligentie, en het omarmen,
en toepassen.
En als je het toepast, maak jezelf dan niet verwonderd en verbaasd. Maar geniet
ervan dat je hebt begrepen dat je het kunt. Ik wist niet dat ik kon koken, maar ik heb
een prachtige pizza gemaakt. Ik wist niet dat ik kan naaien, maar ik heb een
prachtige jurk gemaakt. Ik wist niet dat ik naar mijn Schepper kan gaan, maar nu
doe ik het. (1:06). Ik heb geen moeder nodig om de pizza te komenmaken, ik heb
geen tante nodig om de kleren te naaien, en ik heb geen Ayatollah nodig ommij
naar mijn Schepper te brengen.
Een van de grappigste dingen die je zal opvallen, is waarom religieuze mensen zich
met de politiek bemoeien. Als hun baan de verbinding is tussen de Schepper en de
mens. Omdat ze niet zijn wat ze zeggen dat ze zijn, hun zakenman in een kielzog van
de paus, en
Ayatollahs, en Mullah's, en priesters, en rabbijnen.

We hebben de verantwoordelijkheid om onze Ziel niets te laten overkomen. We
hebben de verantwoordelijkheid om onze lichamelijkheid niets te laten overkomen.
We zijn verantwoordelijk als we toestaan dat het gebeurt. Maar wat gaan we ervan
leren?
Onze artsen zoeken tegenwoordig mensen met kanker, omdat ze denken dat ze de
combinatie van oplossingen voor kanker hebben gevonden. Weet je wat interessant
is als je met deze mensen spreekt, is dat ze stervende zijn en ze komen binnen en
maken nog steeds ruzie. Als je naar de dokter komt om te vragen me te helpen,
waarommaak je dan ruzie? Dus je had het zelf moeten doen. Of je weet hoe je moet



doen wat de dokter doet. Of je weet hoe je de Ziel moet verheffen dat de
lichamelijkheid voor zichzelf zorgt, (1:08). dan noem je jezelf een dokter.
Tegenwoordig is kanker een opgeloste zaak. Als de mens, als de deskundige artsen
begrijpen wat de kanker is. De kanker voor de mensheid vandaag zijn de religies en
de religieuze leiders. En als we die kankers wegnemen door ze te verheffen, de
wereldleiders, zodat ze het begrijpen, zal de mens tot leven komen. Je hebt een
kanker in je lichaam die je doodt. Je hebt een kanker in de samenleving in de naam
van religies en leiders, die de samenleving van de mens doden.
De reden dat ik vandaag uitlegde dat we aan de ontwikkeling en levering van
hoogverrijkt nucleair materiaal voor ruimtetechnologie beginnen is niet iets nieuws.
Ik schreef dit zes maanden geleden aan het hoofd van de IAEA, Iran heeft toegang
tot 100% verrijkt uranium. Maar het is voor
van de STM, voor de mens om door de universums te transporteren, niet voor
Ayatollah's om een bom te maken. Omdat ze kortzichtig zijn, zeiden ze, "oh, hij is een
Iraanse kernfysicus, hij doet het voor zijn natie." Ik doe voor de "natie der mensen,"
voor de mensheid en de burgers van deze planeet. Maar om het toe te passen om de
Ziel te verheffen, om tegelijkertijd de dimensie van transmutatie en transport te
creëren. (1:10).
Probeer de lessen van de afgelopen weken te begrijpen, verbind alle lijnen met
elkaar. Waarom we jullie in december, januari en februari vroegen om ons te komen
ontmoeten en jullie twee weken lang op de "tafel van de Schepper" te voeden, was
om jullie Ziel te verheffen. Nu, je at op
de "tafel van de Schepper," kom je naar de tafel van de leiders om ze te vertellen dat
we niemand nodig hebben om ons te leiden, behalve onszelf. Dat is jullie
verantwoordelijkheid voor 24th .
En dan de volgende stap. Je kwam om te nemen, maar je begreep het niet. Je
ontneemt jezelf het plezier om het proces van de Schepping te begrijpen. Toen we
het over je Ziel hadden, sprongen velen op en neer. Hij is een Zielentrekker. Nee, we
zijn er om jullie te leren hoe je je Ziel voor jezelf kunt bevrijden. We hebben er geen
nodig. Met een vingerknip kan ik een Ziel van een Universum nemen, vergeet de
mensen. Ik herinner me een discussie met dr.
Elyia Kostova. Een paar keer zei ze, weet je waarom jullie hier komen? Omdat de
aarde een zeer goede staat is, voor jullie om te nemen wat je nodig hebt. Ik zei tegen
haar, jullie hebben niet begrepen wat wij jullie komen geven, dat jullie geen staat
nodig hebben, niets. Wij geven jullie het heelal. (1:12).
Het is hoe je hebt waargenomen, en hoe ze je hebben laten waarnemen. Geen mens
zou ondergeschikt moeten zijn aan geen enkel wezen in het universum, laat staan
kerk of moskee. Laat staan

synagoge of de tempel. Geen mens mag geketend zijn in de dimensie van
lichamelijkheid, dat de Ziel ermee gevangen zit.



Ga nu terug en probeer te begrijpen wat je vannacht gedroomd hebt. Wat was de
reden ervoor? Wie heb je gezien? En als je de leer goed hebt geleerd, kun je dezelfde
droom onmiddellijk of vannacht hebben. En dan zeg je, waarom zou ik deze droom
weer hebben. Omdat je de herhaling wilde om te zien of je terug kunt gaan naar
dezelfde plaats als waar je eerder was. "Ik heb de mens gemaakt naar het beeld van
Mijzelf." Maar Mijn beeld verschijnt op triljoen manieren en dimensies in het heelal in
andere mensen van het heelal. Want het beeld van Mij in de man is de essentie van
Mijn vrijgevigheid en liefde, en niets anders.
De mens kan blind, beenloos of armloos zijn, maar de mens kan niet ongevaarlijk
zijn. Bedriegen is dimensie lichamelijkheid, naar dimensie van de STP met de Ziel
van zichzelf. (1:14). Nu, begrijp de technologie, begrijp de kennis en probeer de velden
te begrijpen, niet de Gans'en.
Het onderwijs van vandaag is erg diep. Maar jullie als Kenniszoekers zijn voldoende
onderwezen om de diepte van de kennis te kunnen zwemmen. En raak niet verstrikt
in de lichamelijkheid van de MaGravs en de Gans'en, en je eigen valse verbeelding.
Ik ben de Messias, maar de Messias voor mijn ziel alleen. Ik kan jullie Zielen niet
redden. Maar ik kan je leren hoe je jezelf kunt redden, als je het begrijpt en het pad
voor jezelf kiest. Niet zoals ik kwam en zoals ik het deed, anders word je een aap aan
de boom van de apen van het heelal. Begrijp de technologie van de Schepping.
En de mens heeft de gewoonte, dat zodra je de technologie begrijpt, hij er de
machines voor creëert, om het te kunnen doen. Dat is wat we in Linz voor jou
hebben gedaan. In een fysieke dimensie hebben we de Enhancement Unit
gecreëerd. In de dimensie van de Ziel laten we de STM vrij. Jij moet de vrijheid
kiezen, niet wij. Wij openen de kooi, jij bent het die de vogel moet zijn die uit de kooi
komt en vleugels neemt in de velden van het universum, en vliegt in elke dimensie.
Maar de kooi staat open voor jou om terug te komen en de dimensie van de
lichamelijkheid te leven. (1:16).
Dit beeld op het scherm heeft veel betekenis, en is, als je het begrijpt, neemt de
ketenen van lichamelijkheid van de man. Zonder profeet, zonder tussenpersonen en
bedriegers zoals Ayatollah's, en Mullah's en de Priesters. Je denkt misschien dat ik
vandaag veel naar hen verwijs, omdat we vandaag met hen klaar zijn. We hebben
geen tussenpersoon nodig. Als de mens nu zijn verbondenheid met zijn Schepper en
het Universum begrijpt. Geen bedrog en geen bedriegers, tenzij je de aap uit de
mouw wilt schudden.
Jij bepaalt hoe de Ziel zich uitbreidt. En als je je uitbreidt, accepteer je de uitbreiding
en het begrip en de interactie met anderen.
Bedankt voor vandaag. En ik hoop dat als Kenniszoekers jullie zoektocht naar de
kennis jullie heeft geleid naar vrijheid van de ketenen van de man. De rest is aan
jullie om uit te vinden. Wij zijn hier als leraren om te onderwijzen, en claimen niet
meer. Wij zijn in essentie hetzelfde als de Schepper. Hartelijk dank voor vandaag. En
zoals ik al zei, we moeten naar een vergadering...



belangrijke vergadering? En we komen volgende week terug op het normale
lesgeven. Heel erg bedankt.
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